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W sprawie przyłączenia autobusu MPK linii 14 i 15 / utworzenie usługi 

autobusu podmiejskiego dla mieszkańców Pieńk i Mordów. 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

My, niżej podpisani mieszkańcy miejscowości Pieńki oraz Mordy zwracamy się z 
prośbą o utworzenie usługi autobusu podmiejskiego MPK celem zaspokojenia 
rosnących potrzeb transportowych społeczności. 

Nasza społeczność jest obecnie niedostatecznie obsługiwana przez transport 
publiczny, co utrudnia mieszkańcom dojazd do pracy, czy też szkoły zarówno w 
godzinach porannych jak i wieczornych. Niestety przewoźnik Jares mimo 
wielokrotnych próśb o dodanie kilku bardzo porannych jak i wieczornych kursów nie 
reaguje na takowe prośby pasażerów. W ostatnim czasie również zostały usunięte 
wszystkie kursy przewoźnika LiderTrans, który realizował kurs bardzo wcześnie o 
godz. 5:45 z Siemiatycz do Warszawy oraz później niż Jares - o 20:30 w kierunku 
Siedlce - Siemiatycze. 

W porównaniu do sąsiednich miejscowości, które już korzystają z usług autobusów 
podmiejskich, Pieńki i Mordy pozostają w tyle pod względem dostępności do 
kluczowych usług publicznych. 

Usługa autobusowa MPK zapewniłaby niezbędny transport n:,ieszkańcom, którzy nie 
posiadają_ samochodów, w szczególności osobom starszym, studentom i osobom 
niepełnosprawnym, zapewniając im dostęp do niezbędnych usług, 
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edukacji i zatrudnienia. Dodatkowo zmniejszenie liczby samochodów na drodze 
zmniejszyłoby korki uliczne i obniżyło emisję dwutlenku węgla, przyczyniając się do 
czystszego i zdrowszego środowiska dla naszej społeczności. Usługa autobusowa 
dla dojeżdżających do pracy obniżyłaby również koszty transportu dla mieszkańców, 

'z1T1niejszając potrzebę korzystania z pojazdów osobistych. 

Podsumow�ąc, wprowadzenie usługi autobusu podmiejskiego w Pieńkach i Mordach 
jest niezbędna do poprawy dostępności, zmniejszenia wpływu na środowisko, 
zwiększe�ia możliwości ekonomicznych i poprawy ogólnej jakości życia wszystkich 
mieszkańców. 

My, niżej podpisani, prosimy Burmistrza Miasta i Gminy Mordy o natychmiastowe 
podjęcie działań mających na celu wdrożenie usługi autobusu podmiejskiego dla 
ogólnego dobra społeczności miejscowości Pieńki oraz Mordy. 

Z poważaniem 




